Register your product and get support at www.philips.com/welcome

Safety leaflet

安全單張

ΕN

ZH-HK

HD3065 HD3067

- Only connect the rice cooker to a grounded power outlet. Always make sure that the plug is inserted firmly into the power outlet.
- Do not use the appliance if the plug, the power cord, the inner pot, the sealing ring, or the main body is damaged.
- Make sure that the damaged power cord is replaced by Philips, a service center authorized by Philips or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.
- The appliance is not intended to be operated by means of an external timer or a separate remotecontrol system.
- intended for use by persons (including children) with reduced physical, sensory, or mental capabilities, or lack of experience and knowledge, unless they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance by a person responsible for their safety.
- Children should be supervised to make sure that they do not play with the rice cooker.
- Keep the power cord out of the reach of children.

 Do not let the power cord hang over the edge of the

- table or worktop on which the rice cooker stands.
- Make sure the heating element, the temperature sensor, and the outside of the inner pot are clean and dry before you put the plug in the power outlet.
- Do not plug in the rice cooker or press any of the buttons on the control panel with wet hands.
- Never connect this rice cooker to an external timer switch in order to avoid a hazardous situation.

Caution

- Never use any accessories or parts from other manufacturers or that Philips does not specifically recommend. If you use such accessories or parts, your guarantee becomes invalid.
- Do not expose the rice cooker to high temperatures, nor place it on a working or still hot stove or cooker.
- Do not expose the rice cooker to direct sunlight.
- Place the rice cooker on a stable, horizontal, and level surface.
- Always put the inner pot in the rice cooker before you put the plug in the power outlet and switch it on.
- Do not place the inner pot directly over an open fire to cook rice.
- Do not use the inner pot if it is deformed.

- The accessible surfaces may become hot when the rice cooker is operating. Only touch the control panel and open lid button.
- Beware of hot steam coming out of the steam vent during cooking or out of the rice cooker when you open the lid. Keep hands and face away from the rice cooker to avoid the steam.
- The inner pot, steam basket, and resealable cups, during and after cooking process, may be hot and heavy.
- Do not lift and move the rice cooker while it is operating.
- Do not exceed the maximum water level indicated in the inner pot to prevent overflow.
- Do not place the cooking utensils inside the pot while cooking, keeping warm or reheating rice.
- Only use the cooking utensils provided. Avoid using sharp utensils.
- Do not use the cooking utensils provided by the rice cooker on open flame.
- To avoid scratches, it is not recommended to cook ingredients with crustaceans and shellfish. Remove the hard shells before cooking.
- Do not insert metallic objects or alien substances into the steam vent.

PHILIPS



All registered and unregistered trademarks are property of their respective owners.
© 2012 Koninklijke Philips Electronics N.V.
All rights reserved.

HD3065_3067_Safety leaflet_ZH-HK_V1.0



English

Read this safety leaflet carefully before you use the fuzzy rice cooker and save it for future reference.

Danger

• Do not immerse the rice cooker in water, nor rinse it under the tap.

Warning

 Check if the voltage indicated on the rice cooker corresponds to the local power voltage before you connect it.

HD3065_3067_Safety leaflet_ZH-HK_V1.0.indd 1

- Do not place a magnetic substance on the lid. Do not use the rice cooker near a magnetic substance.
- Always let the rice cooker cool down before you clean or move it.
- Always clean the rice cooker after use. Do not clean the rice cooker in dishwasher.
- Always unplug the rice cooker if not used for a longer period.
- The rice cooker is intended to be used in household or similar applications such as: Staff kitchen areas in shops, offices, and other residential type environments; Farm houses; By clients in hotels, motels and other residential type environments; Bed and breakfast type environments.
- If the rice cooker is used improperly or for professional or semiprofessional purposes, or if it is not used according to the instructions in this user manual, the guarantee becomes invalid and Philips refuses liability for any damage caused.

Electromagnetic fields (EMF)

This appliance complies with all standards regarding electromagnetic fields (EMF). If handled properly and according to the instructions in this user manual, the appliance is safe to use based on scientific evidence

繁體中文

使用快思電飯煲前,請仔細閱讀本安全小冊子,並保管以備日後

危險事項

• 請勿將電飯煲浸在水 中,也請勿在水龍頭下 清洗。

警告

- 在連接本產品前,請檢 查產品註明的指示電壓 與當地電源電壓是否對 應。
- 僅將電飯煲連接上接地 的電源插座。務必確保 插頭已穩固插入電源插 座。
- 如插頭、電源線、內鍋、 密封圈或機身受損,切 勿使用本產品。
- 確保受損的電源線由 Philips、Philips 認可的 服務中心或同樣受認可 人士更換,以免產生危 險。
- 本電器不得以外部計時 器或其他遙控系統操作 使用。
- 本產品並不適合身體、 感覺或心智能力低下人 士(包括兒童),或缺 乏知識及經驗人士使 用,除非該人士在使用 本產品方面已接受其他 負責其安全之人士的監 督或指導。
- 兒童應受監督以確保他 們不會把電飯煲當作玩 具。
- 將電源線收藏於兒童無 法觸及的地方。請勿讓 電源線懸掛於放置產品 的桌面或工作檯邊緣。
- 將插頭插入電源插座 前,確保加熱元件、溫

- 度感應器及內鍋外部清潔 烹調、保暖或翻熱米飯 乾爽。
- 請勿用濕手插入電飯煲或 按下控制面板的按鈕。
- 切勿將產品接上外部定時 器切換,以免產生危險。

注意

- 請勿使用任何其他廠商製 造而非 Philips 特別建議 使用的配件或零件。如使 用該等配件或零件,您的 保障將會失效。
- 請勿將電飯煲暴露於高溫 之中,也不要放置於正在 使用或仍然燙熱的爐子或 廚具上。
- 請勿將電飯煲暴露於直射 陽光下。
- 將電飯煲放置在穩定平坦 的水平表面上。
- 將插頭插入電源插座並開 啟之前,務必將內鍋放入 電飯煲裡。
- 請勿將內鍋直接放置在開 放火源上煮飯。
- 如內鍋變形,則請勿使 用。
- 電飯煲運作期間,可接觸 的表面或會變熱。僅點按 控制面板及開蓋按鈕。
- 烹調期間,留意蒸氣氣孔 噴出的熱蒸氣; 開蓋時 也要留意電飯煲噴出的熱 蒸氣。將雙手及臉部遠 離電飯煲,以免受蒸氣 燙傷。
- 烹調期間及之後,內鍋、 蒸架及可密封杯或會燙熱 和變得沈重。
- 電飯煲運作時,請勿將其 抬起或移動。
- 請勿超過內鍋註明的最高 水位,以免溢出。

- 期間,請勿將廚具放入 鍋內。
- 僅使用隨附的廚具。避 免使用父尖鋭的廚具。
- 請勿在開放火源上使用 隨附的廚具。
- 為了避免刮花,不建議連 同甲殼類或貝類烹調材 料。烹調前取下硬殼。
- 請勿將金屬物件或異物 插入蒸氣氣孔。
- 請勿將磁性物質放在蓋 上。請勿在磁性物質附 近使用電飯煲。
- 清潔或移動電飯煲之 前,務必讓電飯煲冷卻 下來。
- 使用後,務必清潔電飯 煲。請勿使用洗碗機清 潔電飯煲。
- 如長時間不使用電飯 煲,務必拔除電飯煲的 插頭。
- 電飯煲為家用或類似應 用而設,如店舖、辦公 室及其他居住類型環境 的員工廚房區、農屋、 酒店、汽車旅館及其他 居住類型環境的客戶、 早餐酒店類型環境。
- 如不當使用電飯煲、使 用電飯煲作專業或半專 業用途,或沒有按照本 用戶手冊的説明使用電 飯煲,保用將會無效, 而 Philips 拒絕承擔任何 造成的損毀。

電磁場 (EMF)

本產品符合一切有關電磁場(EMF)之安全標準。 在現存的科學証明下,本產品如按照本用戶手冊指示正確地使用,將會是安全的。